ACTIVATOR 1 GESTURE = 6 MONTHS 化糞池生物製劑 (6個月劑量)





500gr

REF BEVIL: 1008800 EAN: 540025808800 6 UNITS: 6

DESCRIPTION:

Mixture of non pathogenic bacteria and specific enzymes. Improves the treatment of septic tank with its new biological activator.

The product is developed to diffuse microorganisms at first massively, then continuously during 6 months to maintain the balance in the septic tank for 6 months.

It prevents obstruction and reduces the volume of sludge to allow limitation of expensive and pollutant draining and contributes to the preservation of the environment.

Resists and acts against the negative impact of antibiotics, acids, bleaching agent and caustic soda.

INSTRUCTIONS FOR USE:

Thanks to the opening on the side, pour all the contents into the toilet bowl and flush twice.

產品簡介

主要成份: 酵素、非致病微生物

功能: 提高化糞池污水生物處理效率、減少臭味、防止堵塞、減少污泥產量、保護環境。

作用原理: 產品中的微生物在投入的初期會先大量地分散到化糞池中。在住後的6個月內,微

生物會持續地釋放及滲入到化糞池中,保持化糞池系統的微生物生態平衡,效能可

維持長達6個月。

注意事項: 不要與抗生素、強酸、強鹼及漂白劑一起使用。

使用方法: 打開盒子側面上方的開口,將產品全部倒入馬桶內,然後沖水兩次。